
Izvršni odbor HZSN-a 

Datum: 17.04.2023. 

Broj: 2/23/vb 

 

 

ZAPISNIK 
 

s 2. sjednice Izvršnog odbora HZSN- a održane 17.04.2023. godine u prostorijama HND-a, 

Perkovčeva 2, u Zagrebu. 

Započeto u 16.00 sati 

 

PRISUTNI: Jura Ozmec, Marijan Bakić, Vinko Knežević, Stjepan Balog, Nikola Lipovac, 

Dean Bauer, Lovorko Magdić 

ODSUTNI:  Ivana Lukačić. Ana Maria Vuković. Robert Šalinović 

OSTALI PRISUTNI: Vesna Brumec 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik HZSN-a Jura Ozmec i na početku sjednice zaželio 

dobrodošlicu nazočnom novom članu Izvršnog odbora HZSN-a Deanu Baueru. Nakon toga je 

konstatirao da postoji kvorum za donošenje pravovaljanih odluka te predložio sljedeći 

 

DNEVNI RED 

  

1. Usvajanje zapisnika s 1. sjednice IO HZSN 

2. Izvješće o dosadašnjim aktivnostima 

3. Akreditacije za Pariz 2024 (informacija) 

4. Malonogometni turnir SEESJA (Bugarska) 

5. Izvješće o članstvu 

6. Izvješće o stanju na poslovnom računu 

7.  Razno 

 

Predloženi dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 

 

Ad1. 

Jednoglasno je usvojen zapisnik s 1. sjednice IO HZSN-a 

 

Ad2. 

Izvješće o dosadašnjim aktivnostima ukratko je izložio predsjednik HZSN, a glavni tajnik je 

dodao kako je obavio razgovor s Robertom Gojevićem iz HOO-a oko daljnjeg sufinanciranja 

aktivnosti HZSN te je istakao zadovoljstvo i naglasio kako vjeruje u daljnju uspješnu suradnju 

na tom planu. 

 

Ad.3. 

Dopredsjednik HZSN-a Vinko Knežević je upoznao članove Izvršnog odbora o dodijeljenim 

akreditacijama za OI Pariz 2024. Popis dodijeljenih akreditacija za OI Pariz 2024. je sastavni 

dio ovog zapisnika. 

 

 

 

 



Ad.4. 

Član IO Nikola Lipovac je predložio, a članovi IO jednoglasno prihvatili da HZSN neće u 

lipnju mjesecu slati svoju ekipu na malonogometni turnir SEESJA u Bugarsku. Razlog je taj 

što se u to vrijeme održavaju Europske igre, a i mlada nogometna reprezentacija se također u 

to vrijeme intenzivno natječe. 

 

Ad.5. 

Marijan Bakić je izvijestio prisutne da je trenutni broj članova 184 te je zamolio članove IO 

da se više angažiraju kako bi se do kraja lipnja taj broj popeo na planiranih 200 članova. 

 

Ad.6. 

Glavni tajnik HZSN također je izvijestio članove Izvršnog odbora o stanju na poslovnom 

računu koji je sastavni dio ovog zapisnika. 

 

Ad.7. 

• Vinko Kneževć je izvijestio da još nije napravljen konačan popis svih novinara koji će 

ići na Europske igre u Krakow. Ponovio je da će Split biti kandidat za domaćina 

odražavanja sljedećih  Europskih igara 2027. 

 

• Marijan Bakić je podsjetio prisutne da su uz poziv na sjednicu IO dobili  informacije o 

portalu „Sportska Hrvatska“ u kojoj se može vidjeti i posjećenost/čitanost naše web 

stranice www.hzsn.hr  

 

• Predsjednik HZSN-a Jura Ozmec je zamolio članove IO da pomognu u predlaganju 

sportskog novinara za državnu nagradu za sport „Franjo Bučar.“ Podsjetio je da ju je 

zadnji dobio naš član fotograf Radiša Mladenović. 

 

 

Dovršeno u 16.45 sati 

 

 

 

Zabilježila:       Glavni tajnik HZSN: 

Vesna Brumec,      Marijan Bakić 

Organizacijska tajnica  

 

         

Predsjednik HZSN: 

Jura Ozmec 
 

http://www.hzsn.hr/

